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Razlozi zbog kojih su odlučili da uče srpski su različiti: "Moj bivši momak je bio 
Bosanac, bili smo zajedno pet godina i htela sam da razumem svekrvu", "Ja sam 
Japanka, ali sada živim u Beču, a u Japanu sam imala jednu drugaricu iz Srbije", 
"Mi učimo srpski jezik i književnost na fakultetu u Segedinu, a prvi put smo u 
Novom Sadu". 
 
Gramatika najveći problem 
Jelena Ajdžanović, jedan od predavača u školi, kaže da na časovima vežbi strani 
studenti uče da se što bolje snađu u određenim situacijama. "Dobro je što ih vrlo 
brzo naučimo da se snađu u nekim običnim situacijama - na pijaci, u prodavnici, 
pa onda steknu samopouzdanje i ohrabre se, tako da im je onda lakše da uče 
gramatiku, sve ono što njima u suštini predstavlja problem", kaže ona. Da je 
gramatika veliki problem potvrdili su nam i sami studenti, pa je neke malo i stid 
da pričaju jer znaju da prave greške, ali ima i drugih stvari koje im je teško 
da  savladaju, kao na primer ćirilicu. 
 
Kroz nova poznanstva uče najlakše 
Napredniji studenti i oni koji su već učili srpski na svojim univerzitetima slušaju i 
predavanja iz istorije, političke ekonomije, književnosti i jezika, ali igraju i folklor, 
dok početnici gledaju naše filmove. Studenti kažu da je najbolji način za 
upoznavanje nečije kulture neposredan kontakt sa ljudima i obilazak grada, koji 
im se uglavnom dopada. 
Učesnici letnje škole srpskog jezika prošlog vikenda su posetili Fruškogorske 
manastire i Karlovce, a sledećeg idu do Subotice. Škola na Filozofskom fakultetu 
traje do 9. avgusta. 
 
 
 
 


